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Protokół Nr LVI/2023 

z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  25 września 2023 r. 

 

LVI Sesję Rady Powiatu w Kluczborku w trybie stacjonarnym otworzył  

o godz. 1400 Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Olech, który przywitał wszystkich 

radnych, oraz osoby obecne na sali. Następnie Przewodniczący stwierdził, że w dniu 

dzisiejszym  podejmowane  uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych na sesji  

jest 17 radnych.  

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał porządek obrad pod głosowanie: 

 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z LIV Sesji Rady Powiatu w Kluczborku, 

1.4/zatwierdzenie protokołu z LV Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Kluczborku. 

2.Podjęcie uchwał:  

2.1/zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego  

na rok 2023, 

2.2/w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

2.3/zmieniająca Uchwałę Nr LI/312/2023 r. z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie określenia 

zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na 2023 rok, 

2.4/w sprawie zmiany uchwały Nr LI/315/2023 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 30 marca 

2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach chronionych, 

2.5/w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu Kluczborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024”, 

2.6/w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Kluczborskiego, 

2.7/w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców Gminy Byczyna i Powiatu Kluczborskiego, 

2.8/w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Kluczborskiego, 

2.9/w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów w 2024 

roku, 

2.10/w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. 

3.Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego w Kluczborku  

na obszarach Powiatu Kluczborskiego, Opolskiego, Namysłowskiego i Oleskiego  

za rok 2022. 

4.Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego w Kępnie na obszarze 

Powiatu Kluczborskiego za rok 2022. 

5.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 29.05.2023 r. do 31.07.2023 r. 

6.Wolne wnioski. 

7.Zamknięcie obrad. 
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W związku z brakiem uwag do przedstawionego porządku obrad Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad proponowanym porządkiem: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Artur Nowak, Mariusz Pieńkowski, Celina Zając, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Marcin 

Michalski, Jakub Goliński, Norbert Waliczek, Damian Buła, Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, 

Teresa Wróbel, Maciej Sitek, Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Magdalena 

Durecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił protokół z LIV Sesji Rady Powiatu,  

do którego radni nie wnieśli żadnych zapytań. 

Radni zatwierdzili protokół. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Jakub Goliński, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Celina Zając, Marcin 

Michalski, Jarosław Przybył, Norbert Waliczek, Magdalena Durecka, Artur Nowak, Damian 

Buła, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Lesław Czernik, Teresa Wróbel, Wojciech Smolnik, 

Mariusz Pieńkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił protokół z LV Sesji Rady Powiatu,  

do którego radni nie wnieśli żadnych zapytań. 

Radni zatwierdzili protokół. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Celina Zając, Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Marcin 

Michalski, Robert Wietrzyk, Wojciech Smolnik, Artur Nowak, Teresa Wróbel, Andrzej 

Olech, Norbert Waliczek, Zdzisław Pelc, Magdalena Durecka, Damian Buła, Jarosław 

Przybył, Lesław Czernik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Do punktu 2.1. porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przestawił Radzie kolejny projekt z porządku, który 

dotyczył uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Kluczborskiego na rok 2023.  
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Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu i Przewodniczący poddał projekt  

pod głosowanie.   

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marcin Michalski, Ryszard Okaj, Celina Zając, Artur Nowak, Jarosław Przybył, Wojciech 

Smolnik, Maciej Sitek, Jakub Goliński, Damian Buła, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc, Robert 

Wietrzyk, Norbert Waliczek, Teresa Wróbel, Magdalena Durecka, Mariusz 

Pieńkowski, Lesław Czernik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LVI/341/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Kluczborskiego na rok 2023.  

 

Do punktu 2.2 porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej.  

Pan Starosta zabrał głos, który poinformował, że w związku z rozstrzygnięciem konkursu  

w ramach Polskiego Ładu na obszary popegeerowskie Powiat Kluczborski otrzymał 

dofinansowanie w wysokości 4 920 000zł. W związku z tym, że Powiat przygotowuje  

się do ogłaszania przetargów wprowadzone zostały te kwoty do wieloletniej prognozy 

finansowej. W poprawce zostały wprowadzone 4 000 000zł na modernizację sieci dróg 

powiatowych na terenach popegeerowskich oraz 1 000 000zł wprowadzono na zakup 

dodatkowego taboru autobusowego. Te kwoty znajdą się w projekcie budżetu na rok 2024. 

Wydatki majątkowe w wieloletniej prognozie finansowej to na rok 2024 kwota sięga ponad 

22 000 000zł. Może tak być, że przyszły budżet będzie rekordowy jeśli chodzi o inwestycje 

Powiatu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem autopoprawki nr 1 Zarządu Powiatu. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marcin Michalski, Artur Nowak, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Andrzej 

Olech, Jarosław Przybył, Jakub Goliński, Norbert Waliczek, Damian Buła, Maciej Sitek, 

Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Mariusz Pieńkowski, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, 

Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni przyjęli autopoprawkę. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej wraz z autopoprawką. 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Mariusz Pieńkowski, Maciej Sitek, Artur Nowak, Ryszard Okaj, Marcin Michalski, Celina 

Zając, Wojciech Smolnik, Damian Buła, Jarosław Przybył, Andrzej Olech, Lesław Czernik, 

Teresa Wróbel, Magdalena Durecka, Jakub Goliński, Norbert Waliczek, Zdzisław Pelc, 

Robert Wietrzyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

W głosowaniu radni podjęli uchwałę Nr LVI/342/2023 w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 

 

Do punktu 2.3 porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały zmieniający Uchwałę 

Nr LI/312/2023 r. z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań do realizacji  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok 

Powiatu Kluczborskiego. Radni nie zgłosili uwag. Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Artur Nowak, Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Celina 

Zając, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Norbert Waliczek, Marcin Michalski, Wojciech 

Smolnik, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Jarosław Przybył, Damian Buła, Teresa Wróbel, 

Lesław Czernik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LVI/343/2023 zmieniającą Uchwałę Nr LI/312/2023 

r. z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok Powiatu Kluczborskiego. 

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

 

Następnie przedstawiony został projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/315/2023 

Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Artur Nowak, Maciej Sitek, Jakub Goliński, Mariusz Pieńkowski, Celina Zając, Norbert 

Waliczek, Ryszard Okaj, Magdalena Durecka, Marcin Michalski, Zdzisław Pelc, Robert 

Wietrzyk, Teresa Wróbel, Andrzej Olech, Jarosław Przybył, Damian Buła, Lesław Czernik, 

Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LVI/344/2023 w sprawie zmiany uchwały  

Nr LI/315/2023 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. 

 

Do punktu 2.5 porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

„Rocznego programu współpracy Powiatu Kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024”. Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Mariusz Pieńkowski, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Jakub Goliński, 

Norbert Waliczek, Ryszard Okaj, Artur Nowak, Marcin Michalski, Andrzej Olech, Lesław 

Czernik, Magdalena Durecka, Zdzisław Pelc, Damian Buła, Teresa Wróbel, Wojciech 

Smolnik, Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LVI/345/2023 w sprawie uchwalenia „Rocznego 

programu współpracy Powiatu Kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2024”. 

 

Do punktu 2.6 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Starostę Kluczborskiego. Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Celina Zając, Wojciech Smolnik, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc, 

Artur Nowak, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, Jarosław Przybył, Mariusz Pieńkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Norbert Waliczek, Teresa Wróbel, Damian Buła, 

Marcin Michalski 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LVI/346/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi  

na Starostę Kluczborskiego. 
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Do punktu 2.7 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi mieszkańców Gminy Byczyna i Powiatu Kluczborskiego.  

Głos zabrał Pan radny Jakub Goliński, który miał uwagi do uzasadnienia które zostało  

do projektu dołączone. Mieszkańcy Gminy Byczyna zdają sobie sprawę, że obecny Zarząd 

nie jest w stanie w ciągu 5 lat sprostać wszystkim problemom dotyczącym dróg. Patrząc 

obiektywnie widzą problem, który zawsze był jest i pewnie będzie przez wiele lat. Zawsze 

były niedociągnięcia, problemy i braki. Mieszkańcy zauważyli, że są pomijani przy realizacji 

zadań finansowanych ze środków zewnętrznych twierdząc, że działania skierowane są na inne 

gminy. W ciągu 5 lat obecnej kadencji na dzień złożenia skargi ze środków zewnętrznych 

wyremontowano jedynie drogi w gminie Wołczyn i Kluczbork (ul. Drzymały w Kluczborku, 

fragment drogi w Borkowicach, ul. Sienkiewicza w Wołczynie, droga w Wierzbicy Górnej). 

Mieszkańcy pozytywnie oceniają działania Powiatu Kluczborskiego pozyskującego środki  

na remont dróg i cieszy ich fakt, że wreszcie wśród dofinansowania znajdują się też odcinki 

dróg leżących na terenie gminy Byczyna.  Na dzień składania skargi nie było jeszcze 

wiadomo, że kilometrowy odcinek drogi Byczyna- Ciecierzyn zostanie uwzględniony  

we wniosku, że będzie zakwalifikowany do realizacji. W skardze dostrzega się inne 

zaniedbania, które dotyczą zadań bieżących. Po likwidacji Zarządu Dróg Powiatowych 

zadania miały być zlecane i realizowane lepiej i szybciej, w szczególności dotyczyło  

to „łatania dziur” masą bitumiczną na gorąco oraz koszenie poboczy. Na terenie gminy 

Byczyna na koniec maja połatano 15km dróg zużywając do tego 42T masy bitumicznej,  

a na terenie gminy Wołczyn w tym samym czasie zużyto 205T masy bitumicznej i połatano 

46km dróg. Podobnie w gminie Kluczbork w tym samym czasie połatano 45km.  

W przypadku remontowania dróg nakładkami na drodze Miechowa- Janówka gmina 

wnioskowała i partycypowała w kosztach w 50%, w przypadku odcinka dróg  

Byczyna- Ciecierzyn fragment 400m nakładki gmina Byczyna sfinansowała w całości.  

Jeśli chodzi o koszenie poboczy to owe drogi w gminie Byczyna na dzień składania skargi  

nie były od początku roku ani razu koszone, gdzie w tym samym czasie wiele poboczy  

już dawno było wykoszonych. Na chwilę obecną drugiego koszenie te drogi  

się nie doczekały.  

Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który powiedział, że Powiat boryka  

się z problemami finansowymi, niestety drogi powiatowe są w stanie fatalnym ale wszystkie 

działania Powiatu są nakierowane na to aby pozyskiwać środki- co się udaje. Powiat otrzymał 

już 4 mln zł na przyszły rok. Pan Starosta ma nadzieje, że Powiat otrzyma kolejne 

dofinansowania. Na etapie oceny są wnioski złożone w ramach Polskiego Ładu i tam Powiat 

wnioskuje w kwestii dróg o kwotę 7 mln zł.  Powiat stara się tak robić, aby w każdej gminie 

coś było robione. Złożony wniosek złożony dotyczący obszarów popegeerowskich pokazuje, 

że drogi z wszystkich gmin w tym gminy Byczyna są kwalifikowane do remontów (gmina 

Byczyna-Ciecierzyn, Dobiercice; gmina Kluczbork-Bąków, Unieszów; gmina Lasowice 

Wielkie- Lasowice Małe, gmina Wołczyn- Wierzbica Górna i Wierzbica Dolna). Powiat 

remontował ze środków zewnętrznych inne gminy niż gmina Byczyna to główną przesłanką 

było to, że te gminy oferowały wkład własny. To Wołczyn starał się, aby Powiat 

wyremontował drogi w Wierzbicy oferując 0,5mln zł. Dzięki staraniom Powiatu 

dofinansowania z Funduszu Rozwoju Dróg sięgają 80%. Zasługą Zarządu Powiatu jest to,  

że stara się aby te nakłady finansowe na drogi były jak największe. Trudno jest w ciągu 5 lat 

naprawić zaniedbania kilkunastu lat. W związku z dużym zadłużeniem Powiatu przez 3 lata 

programu naprawczego logicznym było, że Powiat skupił się jedynie na łataniu dziur.  

Nie tylko finansowych ale również w drogach. A myślenie o dużych projektach było 

nierealne, ponieważ Powiat musiał najpierw wyprostować finanse. Powiat ma prawie 400km 

dróg, w tym w stanie krytycznym 50km.  
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Jeśli wszystkie wnioski zostaną zatwierdzone, w tym wnioski w ramach Polskiego Ładu  

to wstępnie uda się Powiatowi wyremontować około 18-20km dróg, z tych 50km które  

jest w stanie krytycznym. Co do remontów dróg w gminie Byczyna to Pan Starosta 

przypomniał, że droga Gola- Jaśkowice jest w trakcie przetargu, złożony jest wniosek  

na drogę Jakubowice-Skałągi, który zostanie w niedługim czasie rozstrzygnięty. 

Głos zabrał Pan radny Jakub Goliński, który powiedział, że w czerwcu br. żaden wniosek 

dofinansowany na terenie gminy Byczyna nie był zrealizowany. Jeśli chodzi o działania 

bieżące to w ościennych gminach były robione a w gminie Byczyna nie, stąd taka inicjatywa 

mieszkańców.   

Głos zabrał Pan radny Wojciech Smolnik prosząc o wyjaśnienia co do wypowiedzi Pana 

radnego Jakuba Golińskiego odnośnie sposobu rozpatrywania skargi? Pan radny Jakub 

Goliński wyjaśnił, że zastrzeżeń do sposobu rozpatrywania skargi nie ma, jedynie  

ma zastrzeżenia co do treści uzasadnienia dołączonego do uchwały. 

Przewodniczący Rady Andrzej Olech dodał, że obie skargi Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji uznała za niezasadne.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Nowak, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, Maciej Sitek, Andrzej Olech, 

Mariusz Pieńkowski, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik, Jarosław Przybył 

PRZECIW (1) 

Jakub Goliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Norbert Waliczek, Celina Zając, Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Damian Buła, Marcin 

Michalski 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LVI/347/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi 

mieszkańców Gminy Byczyna i Powiatu Kluczborskiego.. 

 

Do punktu 2.8 porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Starostę Kluczborskiego. 

Przewodniczący Rady Andrzej Olech przypomniał, że skarga była częściowo zasadna.  

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Damian Buła, Marcin 

Michalski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Celina Zając, Artur Nowak, Norbert Waliczek, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Jarosław 

Przybył, Magdalena Durecka, Lesław Czernik, Teresa Wróbel, Andrzej Olech, Maciej Sitek 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech  
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Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LVI/348/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi  

na Starostę Kluczborskiego. 

 

Do punktu 2.9 porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przestawił Radzie kolejny projekt z porządku,  

który dotyczył uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów w 2024 roku. 

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Robert Wietrzyk, Artur Nowak, Celina Zając, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Mariusz 

Pieńkowski, Lesław Czernik, Norbert Waliczek, Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Marcin 

Michalski, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Zdzisław Pelc, Damian Buła, Teresa Wróbel, 

Andrzej Olech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni podjęli uchwałę Nr LVI/349/2023 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie pojazdów w 2024 roku. 

 

Do punktu 2.10 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący Rady przestawił Radzie kolejny projekt z porządku,  

który dotyczył uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Andrzej Olech, Jarosław Przybył, Artur Nowak, Lesław 

Czernik, Jakub Goliński, Ryszard Okaj, Teresa Wróbel, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, 

Wojciech Smolnik, Norbert Waliczek, Damian Buła, Magdalena Durecka, Marcin Michalski, 

Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Radni podjęli uchwałę Nr LVI/350/2023 w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

 

Radni nie wnieśli zapytań do przedstawionego sprawozdania z działań podejmowanych  

na terenie nadzoru wodnego w Kluczborku na obszarach Powiatu Kluczborskiego, 
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Opolskiego, Namysłowskiego i Oleskiego za rok 2022 i w wyniku głosowania radni przyjęli 

powyższe sprawozdanie.  

 
Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Maciej Sitek, Andrzej Olech, Mariusz 

Pieńkowski, Jakub Goliński, Norbert Waliczek, Artur Nowak, Magdalena Durecka, Lesław 

Czernik, Celina Zając, Teresa Wróbel, Damian Buła, Marcin Michalski, Wojciech Smolnik, 

Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Do punktu 4 porządku obrad 

 

Radni nie wnieśli zapytań do przedstawionego sprawozdania z działań podejmowanych  

na terenie nadzoru wodnego w Kępnie na obszarze Powiatu Kluczborskiego za rok 2022.  

W wyniku głosowania radni przyjęli powyższe sprawozdanie. 
 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Mariusz Pieńkowski, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Jarosław Przybył, Artur 

Nowak, Celina Zając, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Magdalena Durecka, Wojciech Smolnik, 

Marcin Michalski, Damian Buła, Norbert Waliczek, Jakub Goliński, Teresa Wróbel, Lesław 

Czernik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 

 

Do punktu 5 porządku obrad 

 

Radni nie wnieśli zapytań do przedstawionego sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu 

w Kluczborku za okres od 29.05.2023 r. do 31.07.2023 r. i w wyniku głosowania radni 

przyjęli powyższe sprawozdanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, 

Andrzej Olech, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, Artur Nowak, Celina 

Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Marcin Michalski, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Norbert Waliczek, Damian Buła, 

Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Piotr Pośpiech 
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Do punktu 6 porządku obrad 

 

Głos w wolnych wnioskach zabrał Pan radny Marcin Michalski, który powiedział, obiekt  

przy ul. Damrota należący niegdyś do Starostwa a został przekazany Gminie Kluczbork,  

w którym obecnie mieści się Centrum Kultury w Kluczborku został wyremontowany, została 

zrobiona termomodernizacja budynku, nowy węzeł cieplny, sale są pełne uczestników.  

Stwierdził, że decyzja o przekazaniu obiektu okazała się słuszna.  

Kolejno głos zabrał Pan radny Damian Buła, który zapytał Pana Naczelnika Wydziału 

Zarządzania Drogami Wiesława Szczerbę czy pobocza przy drogach powiatowych nie można 

byłoby w newralgicznych miejscach wyłożyć kostką? Pan Naczelnik ZD Wiesław Szczerba 

odpowiedział, że problem polega na tym, że drogi są za wąskie (jezdnie szerokości 5m),  

nie spełniają wymogów. Należałoby poszerzyć jezdnie do normatywnej szerokości 6m. 

Każdy pas ruchu musi mieć szerokość 3m. Dopiero wtedy można byłoby zastosować 

utwardzone pobocze bitumiczne. Poszerzenie jezdni wiąże się z wywłaszczeniem gruntów, 

jest to bardzo duża inwestycja. Można ewentualnie wzmocnić nawierzchnię pobocza 

tłuczniem. Głos zabrał Pan Radny Damian Buła, który powiedział, że chodzi  

mu o newralgiczne miejsca na zakrętach , nie całe pobocza. W Biskupicach notorycznie 

pojawiają się dziury i czy w tych miejscach nie można byłoby położyć kostki?  

Jest tam chodnik. Czy nie można poszerzyć tego chodnika do asfaltu? Wtedy zniknąłby  

ten problem. Co roku albo dwa razy do roku jest potrzeba aby te dziury załatać.  Chodzi 

głównie o miejsca szczególnie niebezpieczne, gdzie dzieci chodzą do szkoły, z Kochłowic  

do Biskupic. Miejsc nie ma dużo i może warto byłoby się zastanowić i zrobić to trwale.  

Pan Naczelnik ZD odpowiedział, że tych miejsc jest bardzo dużo na terenie Powiatu. Powiat 

przyjrzy się i miejsca gdzie jest największe zagrożenie jeśli środki finansowe po załataniu 

ubytków na to pozwolą zostaną naprawione. 

Głos zabrał Pan radny Marcin Michalski, który zapytał czy norma 6m szerokości dróg 

dotyczy dróg powiatowych, co potwierdził Pan Wiesław Szczerba. 

Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który poinformował radnych o dofinansowaniu 

które udało się pozyskać w gminie Kluczbork. Gmina Kluczbork zapewni wkład własny. 

Wszystkie przejścia dla pieszych przy ul. Jana Pawła II zostaną doświetlone. Poza tym  

w Bąkowie będzie wykonany chodnik. Łączna wartość 1,3ml zł, Powiat otrzymał 1,1mln zł 

dofinansowania.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Maciej Sitek przedstawił informacje, które wpłynęły do Biura 

Rady. Pierwsze z nich to uchwała Nr LIII/403/2023 Rady Miejskiej Gorzowa Śląskiego  

z dnia 28.06.2023 w sprawie przyjęcia rezolucji dla uczczenia 25 rocznicy obrony 

samodzielności administracyjnej województwa opolskiego przez mieszkańców regionu.  

Drugie to wystąpienie pokontrolne z kontroli doraźnej w Domu Pomocy Społecznej  

w Kluczborku. Kolejne to odpowiedź DPS- u dotycząca wykonania zaleceń pokontrolnych. 

Kolejne pismo Wojewody Opolskiego dotyczące upamiętnienia 84 rocznicy agresji Niemiec 

na Polskę. Ostatnie to Postanowienie nr 189/2023 Komisarza Wyborczego w Opolu  

z dnia 25 sierpnia 2023r. w sprawie dostosowania opisu granic okręgów wyborczych powiatu 

kluczborskiego do stanu faktycznego. Treść przedmiotowych pism jest dostępna w Biurze 

Rady. 

Pan Starosta zabrał głos i poruszył sprawę DPS-u w Kluczborku. Poprosił Komisję Rewizyjną 

o przyjrzenie się tej sprawie. 
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Do punktu 7 porządku obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

zebranym za udział w obradach i o godz. 14:40 zamknął LVI Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

w Kluczborku  

                                                         

Andrzej Olech 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Anna Klyszcz  


